
Generalforsamling Købmanden i Alken den 10.06.2021 
 
13 deltog i generalforsamlingen 

 
Til dirigent blev valgt Estrid Bek 
 
Til referent blev valgt Pernille Benzon 
 
Bestyrelsens beretning 
 
I 2020 er der etableret bager i baglokalet. Det er kommet godt i vej, og vi glæder os alle over den ekstra aktivitet det 
giver i butikken. Der er blevet bagt flere gange i ugen, der er kommet nye bagere til og enkelte er gået fra. Der bliver 
bagt både kager og brød.   
 
Der er mange mennesker og grupper der holder hjulene i gang i købmanden, og alle arbejder for at sikre at der er drift 
og fremgang i butikken.   
 
Vi havde besøg af mus i 2020. Det betød at butikken holdt lukket, der blev gjort hovedrent og butikken blev genåbnet. 
Siden har vi har besøg af levnedsmiddelkontrollen flere gange og fået ros. 
 
Et forskønnelsesudvalg forskønnede butikken med nye farver, og omrokkering af reoler m.m.  
 
Corona havde indflydelse på arbejdet i butikken, men alle har håndteret det virkelig fint.  
 
Der har været udfordringer med OSUMA henover året. De har haft svært ved at levere ifm. CORONA og der har været 
enkelte varer der har været svære at få. Der har også været mange skiftende kontaktpersoner.  
 
Der er tegnet forsikringer der dækker alle købmænd, bagere, bestyrelsesmedlemmer, kunder m.m. Det har vi vurderet 
er pengene værd. Vi vil gerne sikre god sikkerhed for alle omkring købmanden.  
 
Der etableres en luft til varme pumpe der også giver varme til gulvet i købmanden. Ores købmandsbutik. Det betyder 
at masseovnen måske ikke behøver være i drift så ofte.  
 
Der er kommet nyt fint skilt uden for købmanden der gør den meget synlig.  
 
Der er kommet nyt cykelskut til vores el-cykel. Vi tilbyder også at køre varer ud, men der er ikke lige pt. ret mange der 
har behov for at udnytte denne løsning. 
 
Vi har fået nye forsikringer så alle der kommer ind og ud af købmanden er dækket.  
 
 På Landsbykonferencen på Himmelbjerggården deltog Mogens og fortalte om vores købmand. 
 
Vores It er blevet gennemgået og sikret.  
 
Vi har fået ny kaffemaskine og en kaffemølle.  
 
Fremtiden 
Vi skal renovere færdigt. Der skal findes flere købmænd og makkere, optimering af salg= flere indtægter, lave events i 
samspil mellem købmand og mejeri, tur på sporet og kaffe/kage når man kom hjem, markedsdage foran butikken 
m.m. 
 
Stor tak 
Stor tak til alle der er i og omkring Købmanden og får den til at leve. 



 
 
Regnskab 2020 
Der er færre penge på kontoen i 2020 grundet ekstra udgifter til opbygning af bageri, museplage, renovering m.m.  
Omsætningen er steget i 2020. Det er ikke OSUMA varer da kick-back er faldet i 2020. Bruttoavancen er faldet i 
forhold til forrige år. Der stigning i udgifter til forsikringer og dankort automat. Cafeen har også været lukket under 
CORONA. Dette har også betydet noget for omsætningen. Varelageret er nogenlunde konstant.  
Revisoren giver ros til købmanden for fortsat god økonomi. 
Tusind tak til revisoren.  
 
Budget 2021 
Omsætning til dato viser fremgang.  
 
Valg til bestyrelsen 
Genvalg af alle plus valg af Birgit Bune som suppleant.  
 
Kontingent 
Kontingentet fastsat til 0 kr.  
 
Forslag 
En hyggelig sammenkomst medarbejdere i Købmanden. Kan være i forlængelse af et fællesmøde.  
Cafeen åbner indendørs den 1. juli.  
 
Den 10/6-2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


